



楊婉儀教育中心 藝術工作坊 2014

DLA Art Workshop 2014

DLA 於2014首次舉辦成人藝術課程，主要以英語授課，學員可透過課程認識到油畫的基本技巧、理論、專業用語、藝術歷史及畫具應用等。

Workshop will be held in English instruction, Students will be practicing drawing, painting, art vocabulary, concepts, theory and history and will be encouraged to acquire new skills through this activity-based studio art class.

課程主要分兩部份 Art Workshop includes :

繪圖技巧：主要學習繪畫及素描初稿的技巧，訓練學員的創意，透過實踐從中學習光與影的理論。

上色技巧和色彩應用：主要學習油畫上色、配色的次序、基本概念與技巧，更可學習油畫的歷史，激發學員的創意與想像力。

Drawing : focus on drawing realistically and classically as well as creatively and abstractly representing what the student visually interprets as art. Students will learn theories of light and shadows and other techniques to be learned by drawing.

Painting: mainly work on painting techniques and concepts such as color theory with an emphasis on exploration and creativity and develop their skill and imaginative ideas through the investigation of techniques.

2014 時間表 Timetable for 2014:

班別 CLASS	日期 DATE	時間 TIME
DLA藝術工作坊 DLA Art Workshop AUG 2014 (#1405210448) SEPT 2014 (#1405210449) OCT 2014 (#1405210450) NOV 2014 (#1405210451) DEC 2014 (#1405210452)	8 月 2, 9, 16, 23 AUG 9 月 6, 13, 20, 27 SEPT 10 月 4, 11, 18, 25 OCT 11 月 1, 8, 15, 22 NOV 12 月 6, 13, 20, 27 DEC 共四節 4 lessons 逢星期六 Every SAT	3:00PM - 6:00PM (12小時hrs)



費用 Fee : MOP 1,200 + MOP500 元 用具及材料費 Materials fee

* 材料費不納入資助項目 Extra materials fee is not funded by the program

以上課程已納入2014/2016持續進修發展計劃

The above courses are funded by "The Continuing Education Development Plan 2014/2016"

查詢及報名 Enquiry :

2855 1555

地址 Address : 宋玉生廣場 誠豐商業中心10樓A-C座

10 andar A-C, Centro Comercial Cheng Feng, Alameda Dr. Carlos d' Assumpção, Macau

中心營業時間 Operation Hours : 9:30AM - 1:00PM, 2:00PM - 6:30PM

Email: macau@discoverylearning.com.hk Website: www.discoverylearning.com.hk